
Letna konferenca krajevne organizacije ZRVS KS »Komandant Stane«

Zadovoljivo izvajanje programa
Konec februarja letošnjega leta so se v

Domu Svobode na Vodnikovi cesti zbrali
delegati štirih osnovnih organizacij KO
ZRVS »Komandant Stane« na tretji Ietni de-
lovni konferenci v svcJjem mandatnem ob-
dobju, pregledali dosežene uspehe, ocenili
pomanjkljivosti in sprejeli proeram dela za
leto 1981.'

V krajevni skupnosti »Komandant Stane«
je v polnem teku izvajanje programa za pre-
oblikovanje krajevne skupnosti in naloga
RVS je, da aktivno in tvorno sodelujejo v
vseh teh aktivnostih in tvorno sodelujejo
pri vseh akcijah, da se preoblikovanje kra-
jevne skupnosti izvede za abčane na naj-
bolj sprejemljiv način. S tem v zvezi je po-
trebno pravočasno sprožiti akcijo evidenti-
ranja kandidatov za nova vodstva KO-ZRVS,
je poudaril v svojem poročilu predsednik
organizacije Pavel Demšar. Namreč, predlo-
ženo je, da se dosedanja krajevna skupnost
preoblikuje v tri nove krajevne skupnosti,
to pa tudi pomeni tri nove krajcvne ora;ani-
zacije ZRVS.

Na področju strokovnega usposabljanja
RVS so menili, da jih še vedno ovirajo ne-
katere pomanjkljivosti. Zlati ni še doseženo
to, da bi si onganizacija za izvedbo laslnega
programa zagotovila lastni predavateljski
kader in tudi udeležba RVS na obveznem
slrokovnem pouku v posameznih osnovnih
organizacijah ni zadovoljiva. Čeprav jim je
skupna prisotnost na lanskoletnih orientacij-
sko-taktičnih vajah na območju občine Ši-
ške zagotovila tretje mesto ter povprečna
prisotnost na vseh oblikah pouka pa drugo
mesto, je v primerjavi z letom 1979 udeležba
slabša za 0,4%. Najvišja je.bila v IV. osnov-
ni organizaciji s 94,3 °/o, najslabša pa v I. o-
snovni organizaciji z 68 % udeležbo. Z druge
strani pa je bilo ugotovljeno, da je izboljša-
na kvaliieta pouka, in sicer temeljitejše pri-

prave predavanj in seminarjev, boJjša male-
rialna oskrba pouka, učni film je postal pri-
pomoček za boljše dojemanje gradiva ter
da je testno preverjanje znanja sprejemlji-
vejše za ocenjevanje posameznikov.

Predsednik Komisije za splošno vojaško
usiposabljanje in idejnopolitično izobraževa-
nje Vlado Sušnik je razložil potek priprav
in naloge pri izvedbi letošnjega programa.
Posebej je naglasil potrebo na prizadevanju
vseh, za čim večjo prisotnost RVS na vseh
organiziranih oblikah pouka.

Dosti je bilo gov.ora tudi o podružbljanju
SLO in DS, kjer v teh strukturah deluje 21
RVS. Še nadalje si bodo prizadevali, da se
v ŠRO pošiljajo primerni mladinci ter da se
OŠ Valentina Vodnika nudi večja pomoč pri
izvajanju obrambnega dne in drugih dejav-
nosti na temo SLO. Na strelskih in drugih
tekmovanjih je KO ZRVS sodelovala vsaj
s po eno ekipo. Sodelovanje z mladinsko or-
ganizacijo je posebej izpostavljeno.

Aktivi ZKS so po osnovnih orga.nizaci.jah
v preteklem obdobju delovali in predvsem
reševali vprašanja udeležbe na strokovnem
pouku. V ZKS je včlanjeno 48 % članstva,
kar je visoko nad povprečjem v organizaci-
jah ŽRVS SR Slovenije.
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